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Legnica, dnia 12 października 2021 r. 

  
 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

Z A P Y T A N I E  nr 97/ ZA /21 

 

Dotyczy:  Stanu liczebnego zwierząt w legnickiej Palmiarni. 

Podstawa prawna: 
art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 

 Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, nawiązując do 

złożonych już przeze mnie zapytań w temacie zabezpieczenia zwierząt w Palmiarni na czas remontu, proszę o: 

 

1. Podanie liczby marmozet białouchych przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

2. Podanie liczby agam brodatych przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

3. Podanie liczby pawi przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

4. Podanie liczby papug ar przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

5. Podanie liczby papużek nierozłączek przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

6. Podanie liczby amand diamentowych przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

7. Podanie liczby papug nimf przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

8. Podanie liczby papug falistych przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

9. Podanie liczby pionów czarnogłowych przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

10. Podanie liczby amazonek przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

11. Podanie liczby rozelli białolicowych przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

12. Podanie liczby lorys tęczowych przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

13. Podanie liczby kakadu przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

14. Podanie liczby kuropatw przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

15. Podanie liczby afrokulczyków mozambijskich przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

16. Podanie liczby żółwi przed rozpoczęciem remontu i dzisiaj. 

 

Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moje zapytanie i wskazuję, że podjęty problem dotyczy ogółu 

mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie, co wypełnia wymogi wynikające wprost  

z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz.1764 

oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też uważam, iż zapytanie to jest zasadna zarówno na gruncie 

obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego miasta. 
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